
BRM.0012.3.3.2019           

 

Protokół nr 4/2019 

posiedzenia Komisji Uzdrowiskowej Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytego w dniu 18 marca 2019 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia, 

ul. Prezydenta Franklina Roosevelta 36. 

 

Czas trwania posiedzenia 9.00 – 9.25 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Ewa Kempska       – Przewodnicząca Komisji 

2. Magdalena Łośko      – Członek Komisji 

3. Patryk Kaźmierczak       – Członek Komisji 

4.  Maciej Basiński      – Członek Komisji 

 

W posiedzeniu nie uczestniczył radny Jacek Tarczewski - Członek Komisji. 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Zdzisław Feit – Komendant Straży Miejskiej 

2. Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej                         

i Nieruchomości. 

 

 Listy obecności członków Komisji stanowią załącznik nr 1 do protokołu.   

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

Posiedzenie Komisji otworzyła  Pani Ewa Kempska - Przewodnicząca Komisji, która 

zgodnie z listą obecności stwierdziła, że w obradach Komisji uczestniczy 4 radnych, co 

wobec ustalonego składu Komisji wynoszącego 5 osób, stanowi kworum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ad 2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 
 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem porządku dziennego obrad? 

 

głosowanie:   za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu nr 3 posiedzenia Komisji. 

4. Ocena bezpieczeństwa i funkcjonowania monitoringu w Parku Solankowym.  

5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

6. Sprawy bieżące. 
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Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 3 posiedzenia Komisji. 
 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 3 z posiedzenia Komisji? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Ad 4. Ocena bezpieczeństwa i funkcjonowania monitoringu w Parku Solankowym. 
 

Zdzisław Feit – Komendant Straży Miejskiej:  

Przedstawił materiał, który stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 

Pytania i dyskusja. 
 

Magdalena Łośko – Członek Komisji: 

Rozbudowa monitoringu w Solankach jest w planach? 

 

Zdzisław Feit – Komendant Straży Miejskiej: 

Jest. Uzgodnione jest z panem Prezydentem, że będzie kamera przy siłowni i placu zabaw. 

W parku są duże ograniczenia, kiedyś mieliśmy możliwość przekazu sygnału radiowego 

z Sanatorium Energetyk. Kwota, którą od nas zażądano była bardzo wysoka 

i zakończyliśmy współpracę. Aktualnie antena jest na budynku niższym, a wysokie 

drzewa powodują, ze sygnał jest zakłócany. Nie możemy wieszać kamer w każdym 

miejscu. Kamery powinnyśmy wieszać na poziomie 6 metrów i patrząc z góry widzimy 

konary drzew. W parku jest duże zadrzewienie i nie każde miejsce możemy objąć 

monitoringiem. Na pewno będzie ta jedna kamera. 
 

Magdalena Łośko – Członek Komisji: 

Na placu zabaw i siłowni? 
 

Zdzisław Feit – Komendant Straży Miejskiej: 

Tak. Na tym placu, szczególnie wieczorem zbiera się młodzież, a plac nie jest szczególnie 

oświetlony. W tym roku jest planowane oświetlenie wokół tężni i przy okazji będą 

wstawione tam latarnie na placu zabaw.  
 

Magdalena Łośko – Członek Komisji: 

Czy planowana jest wymian dotychczasowych kamer? 
 

Zdzisław Feit – Komendant Straży Miejskiej: 

Te kamery, które teraz mamy są z zeszłego roku. W ogrodach zapachowych są kamery 

przemysłowe, jeżeli będą pieniądze zostaną założone nowe.  
 

Magdalena Łośko – Członek Komisji: 

Rozmawialiśmy kiedyś, że o zmroku nie do końca widać.  
 

Zdzisław Feit – Komendant Straży Miejskiej: 

My tego nie obserwujemy, jeżeli chodzi o ogrody zapachowe, te nagrania zgrywane są na 

komputer. Z pozostałych jest transmisja z Narutowicza 60 i mamy obraz na bieżąco.  
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Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Ulica Narutowicza od waszej siedziby do strony mostu, czy to należy do strefy 

uzdrowiskowej? 
 

Zdzisław Feit – Komendant Straży Miejskiej: 

Strefa A kończy się na ulicy Wilkońskiego. 
 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Czy tam kiedyś będzie kamera, ten odcinek jest słabo oświetlony, ulica jest ciemna. 
 

Zdzisław Feit – Komendant Straży Miejskiej: 

Z tym pytaniem proszę się zwrócić do pani Prezydent Witkowskiej. 
 

Maciej Basiński – Członek Komisji: 

To opracowanie jest szczegółowe i dobrze opracowane. Mamy zainstalowanych 35 

kamer. Kto decyduje że w danym miejscu jest zainstalowana kamera, jakie czynniki czy 

kryteria?  
 

Zdzisław Feit – Komendant Straży Miejskiej: 

Pierwsza informacja jest od Policji, druga między innymi od radnych i oczywiście 

z naszej obserwacji. Musimy analizować zgłoszenia, gdzie najwięcej tych zgłoszeń jest. 

Kamery również są na Rynku, Królówce, Placu Klasztornym.  
 

Innych pytań nie było. 
 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem przedstawionego materiału? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. 

Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja Uzdrowiskowa 

podjęła uchwałę nr 4/2019 o pozytywnym zaopiniowaniu dokumentu pn. „Ocena 

bezpieczeństwa i funkcjonowania monitoringu w Parku Solankowym”. 

 

Ad 5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

 

Nie było. 

   

Ad 6. Sprawy bieżące.  
 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

 Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr V/47/2019 z dnia 28 stycznia 2019 r. 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru położonego w rejonie ul. Łubinowej. 

Wniosek odnośnie zmiany planu złożył właściciel tego terenu. Obszar objęty ww. 

uchwałą znajduje się w strefie uzdrowiskowej. W związku z powyższym informuję, 
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o możliwości złożenia wniosków przez Komisję Uzdrowiskową. Wnioski można składać 

na piśmie w terminie do 5 kwietnia 2019 r. 

Pismo wraz z uchwałą stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
 

Maciej Basiński – Członek Komisji: 

My swoją opinię wyraziliśmy na poprzedniej sesji, zezwalając  na dopuszczenie tego 

planu. Czekamy co będzie się działo. 
 

Patryk Kaźmierczak – Członek Komisji: 

Tylko my, jako komisja możemy wnieść uwagi. 
 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Wnioski, a nie uwagi. 
 

Magdalena Łośko – Członek Komisji: 

Rozumiem, że usługi, nie tylko zabudowa jednorodzinna. 
 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Usługi pozostaną, ale dopuścimy zabudowę jednorodzinną. Takie jest oczekiwanie 

właściciela tego terenu. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca zamknęła posiedzenie 

Komisji. 

 

 

Przewodnicząca 

Komisji Uzdrowiskowej 

 

Ewa Kempska 

 

 
Protokółowała:  

Agnieszka Bardzińska 


